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Magyar Köztársaság Országgyűlése
Sós Tamás

Országgyű lési Képviselő

Kérdés

Dr. Kövér Lászlónak ,
az Országgyű lés elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenn i

Dr. Fazekas Sándor miniszter úrhoz

„Mi lesz a vízitársulatok jöv ője”
címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

A tisztelt Ház, pontosabban annak kormánypárti többsége, 2010 . július 22-én elfogadta a
víztársulati törvényt módosító T/581 sz . törvényjavaslatot . Ennek 38 . és 39 . §-a módosítja a
víztársulatokról szóló törvényt úgy, hogy 2011 . január 1-től megszünteti a társulat i
hozzájárulás fogalmát, de meghagyja a 2009 . évi CXLIV. törvény egyéb szabályait .

Az azóta eltelt hetekben az írott és elektronikus sajtóban figyelemre méltó szakmai vita
kerekedett ki a törvénymódosítás okáról és okozatáról .

Heves megyei képvisel őként - ismerve a víz áldásos, de sokszor áldatlan tulajdonságait - ne m
közömbös számomra a kormány szándéka . A veszélyt abban látom, hogy a víztársulato k
megszűnnek, szakembereik elvándorolnak vagy munkanélküliek lesznek, vagyontárgyaik
tulajdonlása ellenőrizhetetlen lesz .

Ennek okán kérdezem Miniszter urat :

Az előkészítés folyamán miért mellőzték a szakmai konzultációkat az érintettekkel ,
esetleg később tervezik-e ezt ?
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Célja-e a kormányzatnak a társulatok megszüntetése, feladataik állami szintre emelése ,
és ha igen, akkor a társulatok vagyontárgyaival mi a Kormány szándéka ?

A jelenlegi állapot meghagyása esetén a költségvetés milyen nagyságrend ű forrás
biztosítását tervezi a szolidaritási elven működő hozzájárulás pótlására, hiszen a
tervezett 4,5 milliárd forint az ellátandó feladatok 30-40%-ára elegend ő .

Várom megtisztel ő válaszát.

Eger, 2010. augusztus 5 .
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